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Protokół Nr LXII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Chojnie 

w dniu 30 listopada 2023 r. 

Do punktu 1, 2 i 3. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 i trwała do godz. 13.50. Obrady rozpoczął i prowadził 

przewodniczący rady Radosław Karwan. Przywitał wszystkich zgromadzonych na sesji – 

radnych, panią burmistrz, zastępcę burmistrza, skarbnika Gminy, panią mecenas, dyrektorów 

jednostek gminy, sołtysów oraz pracowników Urzędu Miejskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Marek Bednarz  

2. Michał Burak 

3. Radosław Karwan  

4. Elżbieta Lach  

5. Beata Malecka 

6. Bartosz Michno 

7. Monika Odróbka 

8. Norbert Oleśków 

9. Anna Panas  

10. Małgorzata Przybylska 

11. Agnieszka Sikora  

12. Halina Szczygieł 

13. Małgorzata Wójcik 

 

Nieobecni: Wojciech Łosowski, Marlena Witek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół z przebiegu LXI sesji (02.11.2023 r.) został 

sporządzony, uwag do niego nie wniesiono. W związku z brakiem uwag przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXI sesji (02.11.2023 r.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski, Marlena Witek 

Do przedłożonego porządku obrad Burmistrz B. Rawecka złożyła pisemny wniosek  

o wprowadzenie punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2023-2036.  

Następnie radny N. Oleśków zgłosił wniosek o wycofanie punktu z porządku obrad sesji 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości o numerach działek 36/227, 36/294, 

36/221, 36/231, położonych w obrębie 8 miasta Chojna. 



2 

 

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący rady przystąpił do 

uruchomienia procedury głosowania nad złożonymi wnioskami. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2023-2036.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Wniosek został przyjęty. 

Następnie głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości o numerach działek 

36/227, 36/294, 36/221, 36/231, położonych w obrębie 8 miasta Chojna. Druk nr 

10/LXII/2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Beata Malecka, Monika Odróbka, Norbert 

Oleśków, Małgorzata Przybylska, Halina Szczygieł, Małgorzata Wójcik 

PRZECIW (2) 

Bartosz Michno, Agnieszka Sikora  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Elżbieta Lach, Anna Panas  

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad z wprowadzonymi zmianami stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Do punktu 4.  

Informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz B. Rawecka – - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni goście, okres 

międzysesyjny był krótszy, ponieważ na początku listopada również mieliśmy sesję. W 

związku z tym, że 11 listopada miało miejsce święto narodowe, w przeddzień tego święta w 

sali widowiskowej odbył się Wojewódzki Konkurs Piosenki Patriotycznej. Udział w nim 

wzięło 48 wykonawców. 11 listopada uczestniczyłam w obchodach Święta Niepodległości, 

które było podzielone na kilka imprez. Święto rozpoczęło się uroczystościami religijnymi w 

Kościele Mariackim i złożeniem kwiatów pod pomnikami Jana Pawła II oraz mieszkańców 

Chojny. Następnie na stadionie miejskim odbył się mecz piłkarski. Kibice o godz. 18.00 przed 

Kościołem Mariackim zorganizowali pokaz patriotyczny oraz wspólnie odśpiewano piosenki 

patriotyczne. Została również wykonana najdłuższa flaga w powiecie, która została zawieszona 

na Kościele Mariackim. Dwie mniejsze flagi wywieszono na Bramie Świeckiej i na Bramie 

Barnkowskiej. Około godziny 15.00 wzięliśmy udział w trzecim rajdzie Nordic Walking „Idę 
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dla Niepodległej”, zorganizowanym przez Koło Gospodyń w Rurce wraz ze Stowarzyszeniem 

Lago z Kamiennego Jazu, z udziałem mieszkańców Rurki, Kamiennego Jazu, Strzelczyna,  

ale też i mieszkańców Chojny. Po marszu, w świetlicy wiejskiej odbyły się śpiewy patriotyczne, 

a także wspólne biesiadowanie. To nam pokazało, że Święto Niepodległości można obchodzić 

radośnie i cieszyć się z tego dnia. 13 listopada w Szkole Podstawowej uczestniczyłam w jednej 

z lekcji, na której nasz mieszkaniec, Pan Adam Jamróz, osoba niewidoma od urodzenia, 

pokazywał widzącym, jak trzeba widzieć innych. Nie bał się udzielać odpowiedzi młodym 

ludziom i jego niepełnosprawność nie była w tym przeszkodą. Pokazał, jak należy postrzegać 

osobę niepełnosprawną, a szczególnie niewidomą, jak jej pomóc, jeżeli jest taka potrzeba. 

Opowiedział, co osoba niewidoma może zrobić w domu, o ile ma w domu opiekę, ale też  

i chęci. Pan Adam ukończył Wydział Nauk Politycznych i Dziennikarstwa Adama Mickiewicza 

w Poznaniu. Pracuje w Radiu News, to jest Radio Uniwersytetu Szczecińskiego. Jest 

komentatorem sportowym. Jeżeli Państwo jesteście ciekawi, jak to robi, to pewnie chętnie się 

z wami spotka i opowie. Jeździ na nartach, na rowerze, biega, pływa, dodatkowo jeszcze 

wspomaga ludzi i jest osobą, która radzi sobie w swojej niepełnosprawności całkowicie i 

prowadzi takie spotkania z dziećmi. Na koniec zagrał dzieciom motywy muzyczne z bajek, a 

także hymn. Możemy być dumni, że mamy go wśród mieszkańców gminy Chojna i możemy z 

taką osobą współpracować. Na pewno też otworzył serca młodych ludzi na niepełnosprawnych, 

bo my tak często mijamy te osoby niepełnosprawne, nie zauważamy albo udajemy, że nie 

zauważamy, a on pokazał, że niepełnosprawny generalnie potrzebuje, żeby był zauważony. 

Pomimo swojej niepełnosprawności widzi każdego potrzebującego i to jest to, czego my 

widzący często nie mamy. 17 listopada i 18. uczestniczyłam w pierwszym Chojeńskim 

Spotkaniu Artystycznym Seniorów „Jesienny Liść 2023”, na którym wystąpiło wiele zespołów, 

m.in. chojeńskie Fajne Babki, ale również zespoły z Morynia, Szczecina, Stargardu, Gryfina, 

Widuchowej i Myśliborza. Pomysłodawcą tego projektu jest pan Janusz Janiszewski, ale gdyby 

nie Dyrektor Centrum Kultury i jego pracownicy, impreza nie miałaby tak świetnej oprawy. 

Żałowałam, że tak mało ludzi przyszło. Zachęcam do tego, żeby przyjść i zobaczyć,  

bo naprawdę warto. 21 listopada podpisałam z firmą DANKOM umowę na wykonanie 

zagospodarowania terenów przyległych na osiedlu domów wielorodzinnych w Grzybnie. 

Zadanie opiewa na kwotę 1.122.379,00, a dostaliśmy dofinansowanie z Krajowego Ośrodka 

Rolnictwa w kwocie 781.419,00 złotych. Zadanie ma być skończone jeszcze w grudniu.  

21 listopada miałam przyjemność odwiedzić mieszkankę Nawodnej, Panią Jadwigę Kamińską, 

która obchodziła swoje setne urodziny. Życzę każdemu takiej formy w wieku 100 lat i życzę, 

by Pani Jadwiga dalej ze swoją radością, umiejętnością śpiewu, cieszyła się takim szacunkiem 

rodziny, jak to widzieliśmy. Pani Jadwiga pewnie zawdzięcza wszystko swojej rodzinie.  

21 listopada z okazji Dnia Pracownika Socjalnego spotkałam się z pracownikami Ośrodka 

Pomocy Społecznej i oprócz życzeń, postaraliśmy się również o element muzyczny w 

wykonaniu Hani Ferfet. Hania wykonała trzy piosenki z podkładem muzycznym 

przygotowanym przez pracowników Centrum Kultury. 7 listopada przeprowadziłam negocjacje 

z ofert cenowych na transport publiczny. Przypominam, że u nas nie ma już transportu typowo 

szkolnego, tylko jest publiczny, ale w ramach publicznego prowadzone są dowozy szkolne, z 

których mogą też wszyscy korzystać. Wsłuchując się w głosy mieszkańców zmieniliśmy 

godziny transportu publicznego w taki sposób, żeby młodzież ze szkół ponadpodstawowych 

mogła dojeżdżać i wracać do domu tymi autobusami. Od 1 stycznia wszystkie osoby 70 plus z 

Kartą Mieszkańca będą miały wolne przejazdy autobusami. Transport funkcjonuje również w 

czasie ferii i w czasie wakacji. Wspólnie z powiatem wykonujemy dwa chodniki. Jeden przy 

ulicy Rogozińskiego, a drugi na ulicy Łąkowej. Myślę, że poprawi to bezpieczeństwo 

wszystkich pieszych. Po prawie trzyletnim okresie udało nam się w końcu zrealizować trzy 

ważniejsze doświetlenia, tj. przy wjeździe do Chojny na ulicy Aleja Wojska Polskiego, na ulicy 

Szczecińskiej, bo tam była taka luka, a także doświetlić przejścia dla pieszych na drogach 
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krajowych. Rozstrzygnęliśmy też przetarg na doświetlenie Mętna Małego. Będziemy jeszcze 

zmieniać oświetlenie na Orliku. Złożyliśmy też wniosek, na razie czekamy, na wymianę całego 

oświetlenia na terenie Gminy Chojna, wymianę wszystkich lamp na lampy ledowe w programie 

„Rozświetlamy Polskę”. Przypomnę, że ENEA realizuje, ale gmina płaci. Gmina takich 

inwestycji nie realizuje. Dziękuję serdecznie.  

Radny N. Oleśków – Na dole ulicy Łąkowej jest mostek, który jest niewidoczny o zmierzchu. 

Na barierkach należałoby nakleić odblask, by było bezpieczniej.  

Burmistrz B. Rawecka – Jest to bardzo cenna uwaga i na pewno to zrobimy.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z prac burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 5.  

Informacja przewodniczącego rady dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady R. Karwan – 8 listopada wpłynęła prośba przedstawiciela Izby 

Rolniczej w sprawie obniżenia przez Radę średniej ceny skupu żyta ogłoszonej przez Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego, będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 

podatkowy 2024. 14 listopada Pani Burmistrz przedłożyła projekt budżetu Gminy Chojna  

na 2024 rok i projekt WPF, czyli Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036.  

15 listopada wpłynęła kserokopia wykazu nieruchomości lokalowej położonej w Chojnie  

przy ulicy Owocowej 16/2, przeznaczonej do sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy. 22 listopada wpłynęły opinie Sądu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Chojna na rok 2024 i o projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2024-2036. 29 listopada 

wpłynęła informacja Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o udzieleniu dotacji  

z przeznaczeniem na remont kościoła w Naroście i Kościoła Mariackiego w Chojnie.  

Wszystkie pisma są do wglądu w Biurze Rady. 

 

Do punktu 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Burmistrz B. Rawecka – Proponowane zmiany w budżecie są zmianami czyszczącymi, 

ponieważ są zadania, które były planowane na ten rok, a których nie zdążymy wykonać. 

Przetarg na wykonanie ciągu dróg w miejscowości Grzybno pokazał, że mamy zaplanowaną 

kwotę na ten cel o 140.000 zł za małą, w związku z tym, żeby nie tracić dofinansowania  

z KOWR, wprowadzamy zwiększenie w takiej też wysokości. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 
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Uchwała Nr LXII/484/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok została 

podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do punktu 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chojna na lata 2023-2036. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Burmistrz B. Rawecka - Plan WPF zazwyczaj odzwierciedla to, co się dzieje w budżecie,  

ale w związku z tym, że zrobiliśmy przetarg na zadania proekologiczne w Gminie Chojna,  

a konkretnie na wykonanie termomodernizacji poddasza Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kornela 

Makuszyńskiego oraz wymianę centralnego ogrzewania, ponieważ szkoła była ogrzewana  

z kotłowni lokalnej, w planie mamy wykonanie pomp ciepła wspomaganych gazem. Jest to 

nowe rozwiązanie, dzięki któremu powinno być mniejsze zużycie energii. W ramach tego 

zadania są też lampy w Mętnie Małym i na Orliku. Środki na to zadanie mamy z Ładu 

Polskiego, jednak będzie ono droższe o około 500.000,00 zł. W związku z tym wprowadzam 

w WPF-ie w zakresie tego przedsięwzięcia kwotę 500.000,00 zł, jako zwiększenie, by móc to 

zadanie realizować. Gdybyśmy unieważnili ten przetarg, zawsze istnieje niepewność, czy nam 

dopuszczą jeszcze raz możliwość przeprowadzenia przetargu z uwagi na to, że jest to w ramach 

Polskiego Ładu. W związku z tym proszę o Wysoką Radę o podjęcie uchwały pozwalającej na 

wykonanie tego przedsięwzięcia.  

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 

2023-2036.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/485/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chojna na lata 2023-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do punktu 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

posiłku lub świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Kierownik OPS w Chojnie A. Horwat-Makowska - W sierpniu bieżącego roku ogłoszony 

został nowy program dotyczący wsparcia w zakresie dożywiania. Nazywa się „Posiłek w szkole 

i w domu” i jest kontynuacją realizowanego na bieżąco programu, który zakłada, że taką 

pomocą w zakresie dożywiania, w formie posiłku lub posiłków, zakupu artykułów 

spożywczych albo przyznania świadczenia pieniężnego, będą objęte osoby, których kryterium 

dochodowe nie przekracza 200%. Do kompetencji Rady należy uchwalenie i podniesienie tego 
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kryterium również na poziomie gminy. Stąd też przedłożony projekt uchwały zakładający 

podniesienie tego kryterium uprawniającego do korzystania z programu do 200%, co pozwoli 

na objęcie pomocą szerokiej grupy mieszkańców gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku lub świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski, Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/486/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku lub świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do punktu 9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Kierownik OPS w Chojnie A. Horwat-Makowska - W odniesieniu do tego samego programu 

kompetencją Rady jest ustalenie zasad zwrotu wydatków poniesionych na udzielenie pomocy 

mieszkańcom, których dochody przekraczają kryterium dochodowe. W przedłożonym  

w projekcie uchwały proponujemy odstąpienie od żądania zwrotu od osób, którym udzielano 

pomocy, których dochód nie przekracza 200% kryterium. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora, Halina Szczygieł, Małgorzata Wójcik 
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NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski, Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/487/2023 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Do punktu 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Pomoc gminy w zakresie dożywiania dzieci, młodzieży i osób dorosłych  

na lata 2024-2028”. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Kierownik OPS w Chojnie A. Horwat-Makowska - Program osłonowy proponowany  

i przedłożony do uchwalenia Radzie jest kontynuacją programu realizowanego już w latach 

ubiegłych. Uchwalenie tego programu jest niezbędne do tego, aby m.in. objąć pomocą dzieci, 

które zgłoszą chęć zjedzenia posiłku, a które nie były do tej pory objęte pomocą na podstawie 

decyzji administracyjnej. Liczba dzieci, które można dożywiać w szkołach bez decyzji i bez 

wywiadu wcześniej przeprowadzonego, nie może przekroczyć 20% liczby uczniów. Oprócz 

tego program zakłada także wsparcie osób dorosłych w zakresie zakupu artykułów 

żywnościowych lub posiłku, a także wsparcie dzieci do czasu rozpoczęcia nauki w szkole 

podstawowej. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc gminy 

w zakresie dożywiania dzieci, młodzieży i osób dorosłych na lata 2024-2028”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/488/2023 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania dzieci, młodzieży i osób dorosłych na lata 2024-2028” 

została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych 

dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Dyrektor ASiIS w Chojnie W. Kotlińska - W związku z wejściem w życie nowych regulacji 

ustawy prawo oświatowe, w której zmodyfikowano zasady ustalenia zwrotu kosztów dowozu 

dzieci i uczniów niepełnosprawnych, w przypadku, gdy dowożenie zapewniają rodzice, 

zmianie uległ sposób obliczania kosztów zwrotu przysługującego rodzicom. Został zmieniony 

wzór wyliczenia zwrotu kosztów jednorazowego przewozu w miejsce średniej ceny jednostki 

paliwa w danej gminie. Została wprowadzona stawka za 1 km przebiegu pojazdu. W projekcie 
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uchwały proponuje się stawkę za 1 km bez względu na pojemność skokową silnika  

w wysokości 1,20 zł. Wobec powyższego przyjęcia uchwały jest uzasadnione. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i 

uczniów do placówek oświatowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski, Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/489/2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych została podjęta i stanowi załącznik nr 10  

do protokołu. 

 

Do punktu 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Chojna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału USCO M. Andrzejewska - Roczny program współpracy gminy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego wynika z obowiązku, który ustawodawca nałożył na organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego przepisami ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie. Głównym celem programu jest kształtowanie społeczeństwa obywatelskiego 

oraz umacnianie i budowanie partnerstwa pomiędzy gminą a organizacjami służącymi 

zaspokajaniu potrzeb mieszkańców. Współpraca gminy z organizacjami odbywa się w formach 

finansowych oraz pozafinansowych. Przedmiotem współpracy natomiast jest realizacja zadań 

publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, ochrony i promocji 

zdrowia, wspierania ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego, jak 

również działalności na rzecz osób niepełnosprawnych.  

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Chojna 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/490/2023 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Chojna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2024 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Do punktu 13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/88/2019 Rady Miejskiej 

w Chojnie z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu drogowego. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Z-ca naczelnika wydziału DIR P. Andreatto-Król - Przedłożony projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

drogowego. Zgoda ta jest niezbędna z uwagi na art. 22 ust. 2 ustawy o funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Jednocześnie, by Gmina 

Chojna mogła wnioskować o dopłatę w ramach Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych, między innymi niezbędne jest zawarcie przedmiotowej umowy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XI/88/2019 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 

29 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu drogowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/491/2023 zmieniająca Uchwałę Nr XI/88/2019 Rady Miejskiej w Chojnie 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu drogowego została podjęta i stanowi załącznik nr 12. 

 

Do punktu 14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, zlokalizowanym na terenie gminy Chojna.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Z-ca naczelnika wydziału DIR P. Andreatto-Król - Szanowni Państwo, na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej została podjęta uchwała określająca zasady udzielania dotacji w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Aktualnie przedłożony projekt uchwały jest 

kolejnym etapem mającym na celu przyznanie dotacji konkretnym beneficjentom. Warunkiem 

przyznania dotacji celowej jest podjęcie przez szanowną Radę niniejszej uchwały. Ponadto 
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niniejsza uchwała będzie podstawą dla poszczególnych beneficjentów do ogłoszenia oraz 

przeprowadzenia postępowania zakupowego. 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

zlokalizowanym na terenie gminy Chojna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/492/2023 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

zlokalizowanym na terenie gminy Chojna została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Do punktu 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - w związku z zakończeniem dzierżawy nieruchomości 

zabudowanej stacją bazową telefonii komórkowej, stanowiącej część działki o numerze 332/4 

położonej w obrębie Lisie Pole, gmina Chojna, dotychczasowy dzierżawca przedmiotowej 

nieruchomości Orange Polska wystąpił o zawarcie ponownej umowy dzierżawy terenu na czas 

oznaczony 10 lat. Stacja Bazowa Telefonii Komórkowej MASZT wraz z drogą dojazdową 

została wybudowana w 2001 roku do celów przekazu sygnału telefonicznego. Stosownie do 

art. 37 ust. 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami do kompetencji Rady Miejskiej w Chojnie 

należy wyrażenie zgody na zawieranie umów dzierżawy nieruchomości na okres powyżej 

trzech lat, przy jednoczesnym odstąpieniu od obowiązku przetargowego zawarcia umowy. 

Mając powyższe na uwadze, niezbędne jest przedłożenie niniejszej uchwały pod obrady Rady 

Miejskiej w Chojnie. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

na okres dłuższy niż 3 lata.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora, Halina Szczygieł, Małgorzata Wójcik 
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NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/493/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości o numerach działek 36/227, 36/294, 

36/221, 36/231, położonych w obrębie 8 miasta Chojna. Druk nr 10/LXII/2023 (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

 

Do punktu 17.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Chabrowa) 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - działka o numerze 120/12 położona w obrębie 5 miasta 

Chojna stanowi wewnętrzną drogę będącą współwłasnością osób fizycznych. Wszyscy 

współwłaściciele wyrazili zgodę i chęć nadania nazwy ulicy, proponując jej nazwę na ulicę 

Chabrową. Potrzeba nadania nazwy ulicy związana jest z rozbudową budownictwa 

mieszkalnego jednorodzinnego, jak również nadania numeracji porządkowej nowym 

budynkom mieszkalnym. Przebieg ulicy zaznaczony został na załączniku graficznym będącym 

załącznikiem do niniejszej uchwały. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy o samorządzie 

gminnym, do właściwości Rady należy podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw 

ulic i placów będącymi drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu 

ustawy o drogach publicznych. Wobec powyższego Rada Miejska w Chojnie jest właściwa  

w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Chabrowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/494/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy (Chabrowa) została podjęta  

i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do punktu 18. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Jabłonkowa)  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Naczelnik wydziału GN B. Krygiel - Szanowni Państwo, tutaj sytuacja analogiczna, jak do 

poprzedniej uchwały. Działka numer 36/321 położona w obrębie 8 miasta Chojna stanowi 

wewnętrzną drogę będącą współwłasnością osób fizycznych. Wszyscy współwłaściciele 

złożyli wniosek o nadanie nazwy ulicy, proponując jej nazwę ulica Jabłonkowa. 
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Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (Jabłonkowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Beata Malecka, Bartosz 

Michno, Monika Odróbka, Norbert Oleśków, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 

Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Łosowski , Marlena Witek 

Uchwała Nr LXII/495/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy (Jabłonkowa) została podjęta  

i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do punktu 19. Wolne wnioski i informacje. 

Radny N. Oleśków - mam prośbę do służb, które w Chojnie zajmują się bezpieczeństwem  

i zdrowiem mieszkańców, a szczególnie chodzi o mieszkańców ulicy Owocowej, którzy są 

troszkę po macoszemu traktowani. Powiem szczerze, że mam czasami wrażenie, że ulica 

Owocowa kończy się na skrzyżowaniu z Willową, ponieważ do ulicy Willowej od ulicy 

Łyżwiarskiej jest droga oświetlona i odśnieżona, natomiast od skrzyżowania Owocowej  

i Willowej stoją przy drodze trzy lampy, z których świeci ledwo jedna. Dzisiaj również było 

widać, że odśnieżono tylko do ulicy Willowej. Zapominani są mieszkańcy dalszej części ulicy 

Owocowej, a przecież to piękna ulica wiodąca do pięknej, nowej drogi gminnej. Proszę 

pamiętać również o tej części Owocowej, od ulicy Willowej w kierunku południowym.  

Przewodniczący Rady R. Karwan 

- Ja proszę również pamiętać o Słonecznej.  

Radna H. Szczygieł 

- Pani Burmistrz, ja mam pytanie, czy awaria wody na lotnisku będzie w dłuższym okresie? 

Widziałam już beczkowozy, czy to dzisiaj się skończy, czy dotyczy to tylko Sikorskiego, czy 

całego lotniska?  

Burmistrz B. Rawecka - Pani Radna, to dotyczy oczywiście lotniska, ale ja nie wiem, jak 

długo będzie trwała. Jeden beczkowóz tylko dojechał dlatego, ponieważ jest to awaria, ludzie 

w większości nie byli świadomi tego, że nie będzie wody. I dlatego decyzją moją 

dostarczyliśmy wodę po to, żeby zabezpieczyć ludzi, żeby nie byli po prostu pozbawieni wody. 

Być może to dzisiaj będzie skończone. Uważałam, że naszym obowiązkiem jest dostarczenie 

wody zarówno mieszkańcom, jak i szkole.  

 

Do punktu 20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów dyskusji, przewodniczący R. Karwan 

zakończył i zamknął obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Na tym protokół 

zakończono. Koniec obrad godz. 13.50. 

 

Przewodniczący Rady 

Radosław Karwan 

 

 
Przygotowała: Teresa Będzak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


